
 

ZAPISNIK 

 

s 14. sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada Samobora, održane 29. listopada 2024. 

godine u prostorijama DVD-a Novo Selo, Novo Selo 5. 

Početak sjednice u 19:01 sati 

Sjednica je sazvana pismenim putem s priloženim Dnevnim redom. 

 

Prisutni: Zdenko Jednar, Mladen Žitković, Snježana Barbić, Željko Vitko, Željko Mahović, 

Tomislav Jurec, Mario Horvat, Marijan Oslaković, Damir Svinjarić, Tomislav Slamar, Željko 

Mesić, Josip Gunčić, Mihael Babojelić, Ivan Fresl, Tomislav Gregorić 

Opravdano: Krunoslav Makarun, Zlatko Šolčić, Martin Hasanović, Željko Kupres  

odsutan: Vladimir Cvitković 

Predsjednik Zdenko Jendar otvorio je sjednicu i pozdravio prisutne članove Predsjedništva te 

potvrdio da na sjednici dovoljan broj članova Predsjedništva i da se mogu donositi pravovaljane 

odluke.  

 

 

Predsjednik Zdenko Jednar predložio je slijedeći; 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika s 13.  sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada Samobora 

2. Izvješće o aktivnostima Vatrogasne zajednice grada Samobora, nabava opreme i vozila 

3. Prijedlog dopune za financijski plan za 2025. godinu 

4. Prijedlog odluke o obavještavanja o aktivnostima društva 

5. Prijedlog mjesta i termina održavanja druge godišnje Skupštine Vatrogasne zajednice 

grada Samobora 

6. Izvršenje financijskog plana za 2024. godinu prema članicama Zajednice 

7. Zamolbe 

8. Razno 

Dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 

 

 

 



AD 1.)  Usvajanje zapisnika s 13.  sjednice Predsjedništva Vatrogasne zajednice grada 

Samobora 

Zdenko Jednar, otvaram prvu točku i dajem na  raspravu. 

Rasprave nije bilo. 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 13. sjednice Predsjedništva vatrogasne zajednice grada 

Samobora 

Zdenko Jednar, zatvaram 1. točku Dnevnog reda. 

 

AD 2.) Izvješće o aktivnostima Vatrogasne zajednice grada Samobora, nabava opreme i 

vozila 

Zdenko Jednar, otvaram drugu točku dnevnog reda.  

S gradonačelnicom i zamjenikom gradonačelnice smo održali sastanak 13.9.2024. godine, teme su 

bile: nabava opreme, financijski plan za 2025., nabava vatrogasne opreme, udruga veterana 

Vatrogasne zajednice grada Samobora i kapitalna nabava opreme. Prezentiran je plan koji je 

usvojen i od Grada Samobora prihvaćen. Što se tiče kapitalne nabava vatrogasnih vozila to su 

ljestve za Javnu vatrogasnu postrojbu Grada Samobora, nabava cisterne  za Dobrovoljna 

vatrogasna društva Bregana i Samobor te kombi vozilo za Dobrovoljno vatrogasno društvo 

Galgovo, u planu je i pick up vozilo za Dobrovoljno vatrogasno društvo Cerje.  

Za vozila kada će doći to ne znamo ali sve ide svojim tijekom. Imali smo sastanak s Dobrovoljnim 

vatrogasnim društvima Bregana i Samobor  gdje su se prošle tehničke karakteristike vozila te gdje 

su dani prijedlozi koji su i usvojeni. Što se tiče natječaja mi smo u komisiji al’ postupak vodi 

odvjetnički ured. 

 

Mladen Žitković, kada smo zatražili informativne ponude, to smo poslali Dobrovoljnim 

vatrogasnim društvima Bregani i Samoboru te na sastanku sve dogovorili.  

Zapovjednik objasnio specifikacije vozila i tehničke karakteristike.  

 

 

Zdenko Jednar, na sastanku u Gradu razgovarali smo i o stimulaciji operativnih vatrogasaca, 

parkiranje ili pomoć u gradskim službama, sve to su stavili na razmatranje a prilikom idućeg 

sastanka ćemo vidjeti što budemo učinili.  



 

Zdenko Jednar, Dobrovoljno vatrogasno društvo Samobor nas je zamolio za sredstva za nabavu 

navalnog vozila, dali smo suport u vezi nabave te zamolbu proslijedili u Grad. 

 

Zdenko Jednar, pročitao rezultate s održanog sajma samoborske kotlovine. 

 

Željko Mahović, neko nam je ukrao meso. Žalosno je da tamo moramo raspravljati tko je ukrao 

meso. Na kraju smo dobili meso al’ ne vidim svrhu da bi išli idući puta. 

 

Ivan Fresl, sve je bilo super. Neka se dijeljenje mesa napravi na jednom mjestu. 

 

Zdenko Jednar, postavio smo pitanje na licu mjesta vezano uz skučeni prostor i organizaciju samog 

mjesta održavanja te izjavljuje, po meni je bilo najbolje kada smo bili na trgu pod šatorom. Svi bi 

tamo imali dovoljno mjesta. Dati ćemo si to u  zadatak da im se skrene pozornost oko same 

organizacije. 

 

Marijan Oslaković, predložio je da se  posluživanje hrane izdvoji od mjesta pripreme  hrane. 

 

Snježana Babrić, ekipa djece Dobrovoljnog vatrogasnog društva Klokočevac bila je sajam 

mogućnosti s Javnom vatrogasnom postrojbom Grada Samobora. Prezentacija sajma bila je nula. 

Listići koje su dobili ne postoje vatrogasci. Trebalo bi poraditi na tomu. 

 

Zdenko Jednar, možemo probati pa da sami isprintamo letke  i da podijelimo djeci ili da napravimo 

majice koje će osvojiti prilikom igre.  

 

Zdenko Jednar, Dobrovoljno vatrogasno društvo Bobovica organiziralo je KUP a Dobrovoljno 

vatrogasno društvo Bregana održalo je drugu međunarodnu utrku vatrogasaca. 

 

Željko Mahović, od 167 trkača  troje je bilo iz Vatrogasne zajednice grada Samobora, trebalo bi 

malo to ispraviti. Hvala DVD-u Grdanjci i Klokočevac na pomoći. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Zdenko Jednar, zatvaram drugu točku dnevnog reda. 

 

 

 



AD 3.) Prijedlog dopune za financijski plan za 2025. godinu 

 

Zdenko Jednar, otvaram treću točku.  

Pročitao plan dopune financijskog plana za 2025. godinu. 

 

Tomislav Gregorić, predložio povećanje za uređenje vatrogasnih domova i spremišta? 

 

Mladen  Žitković, možemo predložiti povećanje od 10% za uređenje doma i predlaže da se u Plan 

stavi nabava kompresora koja nije  u Planu dopune financijskog plana. 

 

Zdenko Jednar, čita zapisnik sa 13. sjednice Predsjedništva gdje je zapovjednik predložio nabavu 

kompresora iz rebalansa proračuna.  

 

Na raspravu se javljaju i drugi članovi Predsjedništva. 

 

Željko Mesić, moj prijedlog da sredstva za uređenje doma stavimo na 4.000,00 € 

 

Zdenko Jednar, staviti ćemo onda  prijedlog povećanja sredstva za uređenje domova i nadopunu  

nabavka kompresora za punjenje boca. Prijedlog ćemo ispuniti  i poslati u Grad. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Jednoglasno je usvojena izmjena i dopuna financijskog plana za 2025. godinu. 

 

Zdenko Jednar, zatvaram treću točku. 

 

AD 4.) Prijedlog odluke o obavještavanja o aktivnostima društva 

Zdenko Jednar, otvaram četvrtu točku dnevnog reda. Događaju se aktivnost koje ne znamo da 

provode vatrogasna društva, Zajednica morama biti obavješteni o aktivnostima. 

Pročitao prijedlog o obavještavanju o aktivnostima društva. 

 

Zdenko Jednar, ima li dopune? 

 

Tomislav Gregorić, imam prijedlog ja bi stavio da treba obavijestiti pisanim dopisom Vatrogasnu 

zajednicu grad Samobora.  

 

U raspravu su se uključili i ostali članovi Predsjedništva. 

 



Nakon rasprave. 

 

Zdenko Jednar, Predlažem da usvojimo odluku s izmjenom da treba obavijest treba biti u pisanom 

obliku.  

 

Jednoglasno je usvojena izmjena odluke o obavještavanja o aktivnostima društva. 

Zdenko Jednar, zatvaram četvrtu točku dnevnog reda. 

 

AD 5.) Prijedlog mjesta i termina održavanja druge godišnje Skupštine Vatrogasne 

zajednice grada Samobora 

 

Zdenko Jednar, otvaram petu točku dnevnog reda. Predlažem da drugu godišnju skupštinu održimo 

u prvoj polovici  12 mjeseca, predlažem 12. prosinac 2024. godine. Otvaram raspravu. 

 

U raspravu su se uključili i ostali članovi Predsjedništva. 

Nakon rasprave. 

 

Zdenko Jednar, Sve članice koje se želi javiti za domaćinstvo neka to odradi u roku od 2 tjedna. 

 

Zdenko Jednar, zatvaram petu točku dnevnog reda. 

 

AD 6.) Izvršenje financijskog plana za 2024. godinu prema članicama Zajednice 

 

Zdenko Jednar, otvaram šestu točku dnevnog reda i predajem riječ tajniku. 

 

Renato Hribar, pročitao izvršenje financijskog plana  za 2024. godinu prema članicama 

Zajednice. 

 

Zdenko Jednar, hvala na izvješću i zatvaram šestu točku dnevnog reda. 

 

AD 7.) Zamolbe 

Zdenko Jednar, otvaram sedmu točku  dnevnog reda. Primili smo zamolbu Dobrovoljnog 

vatrogasnog društva Samobor za sufinanciranje školovanja od 500,00 € koje se odnosi za  

školovanje po francuskom modelu. 

Zdenko Jednar, zamolio bi zapovjednika da se očituje oko toga. 

 



Mladen Žitković, što se mene tiče podržavam to, treba platiti da se organizira. Bilo je  problem 

oko osposobljavanja da je to je trebalo ići preko glavnog vatrogasnog zapovjednika i preko 

Vatrogasne zajednice Zagrebačke županije. 

Tomislav Gregorić, od Vatrogasne zajednice Zagrebačke  županije nemamo nikakav odgovor. Na 

radnom sastanku samo razgovarali o školovanju. Bili su predstavnici županije ali nema odgovora 

od njih. 

Mladen Žitković, to morate pitati njih. U konačnici zapovijedanje je preuzeto po Francuskom 

modelu i mi smo slušali njihova predavanja i polagali ispite. Sigurno da je ovo dobra stvar. Mi 

ćemo raspisati prijavu. Što se nas tiče doći će vatrogasci. Ima tu interesantnih stvari. 

Zdenko Jednar, o financijama ćemo mi odlučiti na predsjedništvu. Jedan za poticaj za donošene 

odluku o obavještavanju aktivnostima bila je ova situacija sa školovanjem. 

Tomislav Gregorić, ovo što je doneseno to smo poslali prema Vatrogasnoj zajednici grada 

Samobora i Vatrogasnoj zajednici Zagrebačke županije.  

Zdenko Jednar, dobili smo očitovanje zapovjednika koji je rekao da će  raspisati prijavu i poslati 

vatrogasce na školovanje, stoga dajem na glasovanje zamolbu o dodijeli 500,00 € za školovanje. 

Jednoglasno je usvojena zamolba DVD-a Samobor za školovanje. 

Zdneko Jednar, zatvaram sedmu točku. 

 

AD 8.) Razno 

Zdenko Jednar, otvaram osmu točku dnevnog reda. Ima li netko da se javlja za riječ? 

 

Damir Svinjarić, postavio pitanje za odlikovanja i priznanja. 

 

Zdenko Jednar, radimo reviziju odlikovanja. Predlažem da u 11 mjesecu napravimo sjednicu 

povjerenstva za odlikovanje. Dali vam odgovara da 15.11 održimo sjednicu u prostorijama 

Vatrogasne zajednice.  

Jednoglasno je usvojeno da se u 11. mjesecu održi sjednica povjerenstva za odlikovanje. 

 

Zdenko Jednar upitao Marijana Oslakovića u kojoj su fazi s dogradnjom doma. 

 

Marijan Oslaković, u fazi smo iščekivanja vozila kojeg čekamo 15 godina, krenuli smo u izradu 

spremišta, ispraznili smo financijska sredstva i sada smo pred malom stankom 

 

Zdenko Jednar, predložili smo Vam na zadnjoj  sjednici da sa zamolbama idete prema Gradu, jeste 

li išli ili ne? 

 



Marijan Oslaković, rekli su mi da moram izvaditi građevinsku dozvolu, to je sve u postupku a 

nakon toga mogu tražiti sredstva.  

Objasnio daljnje korake i učinjene korake oko izgradnje. Nismo uopće imali u planu to raditi, ali 

u razgovoru smo sami odlučili da napravimo garažu. 

 

Zdenko Jednar, sredstva vezana uz organizaciju obljetnice su vam spremna, što činite u vezi toga 

kada će biti obljetnica? Dobili ste nagradu u vezi obljetnice. Predlažem da skromnije to napravite 

na drugoj skupštini. Javite se za pomoć. Spremni smo vam pomoći. Mislim da bi bilo u redu da 

ove godine to odradite. 

 

Zdenko Jednar, hvala svima na raspravi i zatvaram osmu točku dnevnog reda. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Sjednica završila u 20 :52 sati. 

 

 

 

 

 ZAPISNIČAR                       PREDSJEDNIK 

 

 Renato Hribar                            Zdenko Jednar, v.r. 
 

 

 

 

 

Sjednica snimljena  pod brojem: 241029_001 

 

 

 


